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ZAPISNIK 1. SEJE SVETA STARŠEV DNE, 30. 9. 2019, OB 17. URI 
 

 
Prisotni- 28 
Odsotni-  6 (1 opravičil)  
Lista prisotnosti se hrani v tajništvu šole. 
 
Dnevni red: 

1. Izvolitev predsednika/predsednice 
2. Potrditev zapisnika prejšnje seje 
3. Predstavitev programa Slofit – spremljanje in vpogled v športno vzgojni karton za starše – 

Marjana Borovnica 
4. Predstavitev poročila o realizaciji LDN za prejšnje leto in predstavitev novega – Ana Nuša Kern 
5. Pobude staršev 
6. Odločanje o potrditvi kandidatke za ravnateljico z obrazložitvijo 

 
K 1. točki:  
 
Svet staršev je  potrdil Roberta Piščanca za predsednika Sveta staršev za šolsko leto 2019/2020. 
En član vzdržan. 
 
K 2. točki: 
Potrjen je bil zapisnik prejšnje seje.  
 
 K 3.  točki: 
 
Gospa Marjana Borovnica je predstavila program SLOfit, ki je namenjen  spremljanju in vpogledu v športno 
vzgojni karton za starše. 
Več o tem si lahko preberete na http://www.slofit.org/o-slofit/zakaj-je-pomemben . 
 
K 5.  točki: 
 
Gospod predsednik je zamenjal točki dnevnega reda. 
 
Pobude staršev: 

- Predstavnico 3. b zanima, zakaj niso vse ure športne vzgoje v telovadnici in zakaj sta po dva razreda 
istočasno v telovadnici. Želela bi, da tudi ko so zunaj učiteljice izvajajo vodeno vadbo. Gospa 
ravnateljica je pojasnila, da zaradi prostorske stiske rešujemo problem na tak način. Strinja se, da 
imajo učenci vodeno vadbo lahko tudi zunaj. 

- Predstavnico 6. c zanima, zakaj so kreativne urice ob tako zgodnji uri. Gospa ravnateljica je 
pojasnila, da so kreativne urice  zgodaj ravno s tem namenom, da  imajo otroci, ki so že takrat v 
šoli neko aktivnost.  

- Predstavnico 2. d zanima, kako je s parkiranjem zraven travnika nasproti igrišča. Gospa ravnateljica 
je pojasnila, da je travnik v zasebni lasti, zato moramo spoštovati zasebno lastnino in ne smemo 
tam parkirati.  

- Predstavnico 2. c zanima, če bi lahko poudarili oziroma obnovili oznake za invalide. Gospa 
ravnateljica bo poskrbela, da bodo oznake obnovljene. 
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- Predstavnik 8. b je poudaril, da bi starši vnaprej želeli vedeti katere izbirne vsebine bodo plačljive, 
da se lahko tudi na podlagi tega lažje odločijo. Gospa ravnateljica je pojasnila, da imamo vsako leto 
predstavitev izbirnih predmetov in njene vsebine, kjer se seznanijo z vsemi potrebnimi 
informacijami. Prav tako tak način izbirnega predmeta ne bil realiziran,  če ne bi bilo podpore s 
strani staršev.  

- Predstavnica 5. d opozarja, da so na igrišču poškodovani koši in goli. Gospa ravnateljica je pojasnila, 
da koši in goli nimajo mrežic in seveda bomo to uredili. 

- Predstavnica 5. d opozarja, da je med 6. in 7. uro gneča pri kosilu in učenci zamujajo na pouk. 
Gospa ravnateljica je pojasnila, da bomo to 1 mesec spremljali in potem poskušali  to urediti. Prav 
tako se učenci  lahko sami dogovorijo z učiteljico, da jih spusti 5 minut prej od pouka. 

- Predstavnico 5. d zanima, če bodo izvedeni kakšni dodatni ukrepi glede uši. Gospa ravnateljica je 
pojasnila, če bi vedeli, kako to urediti bi z veseljem, vendar je težko izvedljivo, saj učitelji nimajo 
pravice otrokom pregledovati glave.  

- Predstavnica 5. d je pohvalila interesne dejavnosti. 

- Predstavnico 9. c zanima ali je možno naročiti samo za en dan vegetarijansko kosilo. Gospa 
ravnateljica je pojasnila, da je možno. 

- Predstavnico 8. a zanima, kako je urejeno s kolesarnico, ker se dogaja, da so kolesa v kolesarnici 
prevrnjena, razmetana. Gospa ravnateljica je pojasnila, da tisti, ki to opazi naj takoj sporoči naprej 
učitelju, pedagoginji ali v tajništvo, da lahko takoj ukrepamo. Žal nimamo osebe na voljo, ki bi lahko 
bila prisotna ob kolesarnici.  

- Predstavnico 4. d zanima, kako je s poučevanjem tujih jezikov. Gospa ravnateljica je pojasnila, da 
poteka angleščina od 1. razreda dalje, nemščina neobvezni izbirni predmet od 4. razreda dalje. 
Letos imajo učenci na voljo tudi hrvaščino, španščino in japonščino. Predstavnica je vprašala ali 
bomo imeli tudi angleščino še dodatno, na kar je ravnateljica odgovorila, da ne.  

- Predstavnico 6. d zanima, če bodo na šoli potekale slikarske delavnice. Gospa ravnateljica je 
pojasnila, da slikarskih delavnic še nismo imeli, imamo pa kiparske delavnice, in veliko drugih 
brezplačnih interesnih dejavnosti.  

- Predstavnico 2. a zanima, če bodo izvedene delavnice NTC za učence. Gospa ravnateljica je 
pojasnila, da so  se učitelji izobraževali na to temo in morajo opraviti še en del izobraževanja. 
Vsekakor bomo obljubljeno poskusili uresničiti. Ko bo to na voljo, bodo učenci o tem obveščeni. 

- Predstavnico 2. c zanima glede varne poti v šolo na območju Škrjančevega (pločnik, prehod za 
pešce). Ali lahko šola kaj ukrepa? Gospa ravnateljica je pojasnila, da je pravi naslov za taka 
vprašanja občina Domžale. Lahko se poveže z delovno ekipo za promet (v okviru šole). Predstavnik 
4. c bo podal potrebne informacije predstavnici 2. c. 

- Predstavnico 3. b zanima, zakaj učenci nimajo več dodatnega in dopolnilnega pouka v tretjem 
razredu. Gospa ravnateljica je pojasnila, da imajo učitelji za vse učence govorilne ure za učence, 
kjer jim po potrebi nudijo dodatni oziroma dopolnilni pouk. 

- Predstavnik 1. d je pohvalil predstavo za prvošolčke in predlagal, da otroci sami ustvarijo 
predstavo. Gospa pomočnica je pojasnila, da je na naši šoli tega veliko, saj je kulturna dejavnost 
na šoli zelo bogata. Gledališka dejavnost prav izstopa, saj so ustvarjalci predstav prav učenci sami. 
To možnost imajo učenci tako na razredni kot tudi na predmetni stopnji.  

- Predstavnica 8. a je pojasnila, da sama hodi na razne naše predstave, dobrodelne koncerte in druge 
prireditve in vsa pohvala vsem učencem in učiteljem, ki skrbijo za vso organizacijo, postavitev 
scene, lučk . . . 

- Predstavnico 2. a zanima, če imajo novi zaposleni možnost srečanja z izobraževanjem iz teorije 
izbire. Gospa ravnateljica je pojasnila, da imajo vsi novi zaposleni  enkrat mesečno supervizijo in 
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tudi izobraževanje iz teorije izbire. Prav tako gospa ravnateljica dela z njimi individualno, če je to 
potrebno. 

- Predstavnica 6. a je pohvalila vse učitelje, tako naše kot tudi tuje in vse ostale sodelujoče, ki so 
sodelovali pri jezikovnem taboru (pisno naknadno). 
 

- K 4.  točki:  
 
Gospa ravnateljica je predstavila poročilo o realizaciji LDN za šolsko leto 2018/19 in predstavila nov letni 
delovni načrt za 2019/20. Dostopen bo na šolski spletni strani. 
 
Zaprosila je starše za dovoljenje 45 minutne razredne ure. Starši so soglasno potrdili predlog. 
 
Svet staršev ni imel pripomb na predstavljeno poročilo in na predstavitev novega letnega delovnega 
načrta. 
 
 
K 6.  točki:  
 
Svet staršev je odločal o potrditvi kandidatke za ravnateljico.  
Gospod predsednik je pojasnil, da je na objavljeni razpis  za prosto delovno mesto ravnatelja prispela samo 
ena prošnja. To je prošnja sedanje ravnateljice. Komisija za postopek imenovanja ravnatelja je na seji 
pregledala prispelo prošnjo in ugotovila, da kandidatka izpolnjuje vse pogoje, da je priložena vsa potrebna 
dokumentacija in ustreza razpisnim pogojem.  
 
Sklep: Svet staršev soglasno potrjuje prijavljeno kandidatko za ravnateljico. 
 
 
G. predsednik se je vsem zahvalil za sodelovanje. 
 
Sestanek sveta staršev je bil zaključen ob 19.20 uri. 
 
   Zapisala:          Predsednik Sveta staršev: 
Sabina Roglič         Robert Piščanc 
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